
Nyhedsbrev nr. 6 
 

Kære beboere 
 

 Der var over 50% der meldte tilbage, at de godt ville være med til at 
hjælpe med at lave et bed. 
Det er meget glædeligt. Det som er vores problem er, at vi skal ud og låne/leje en 
minigraver til at hive buskene op, vi mangler også en fræser osv osv. Hvis der er nogen 
der kender nogen, eller ved hvor man kan låne sådan nogen så meld lige tilbage. 
Planen er, at der bliver indkaldt til et planlægningsmøde medio september, hvor vi fordeler 
arbejdsopgaverne i mellem os. 
Selve arbejdet med bedet bliver i oktober. 

Bestyrelsen har på sidste møde arbejdet med vedtægterne. De vil blive 
fremlagt på generalforsamlingen.  
 
Der bliver ligeledes arbejdet på, at finde et egnet sted til et cykelskur og få indhentet tilbud 
på det. Det vil blive fremlagt til generalforsamlingen. 
 
Der har været en henvendelse omkring holdningen til klimaanlæg/aircondition til 
opsætning på husene. Det kunne bestyrelsen godt tænke sig at høre jeres mening om, så 
det kommer også med på generalforsamlingen. 
 

 Vandstenen er blevet lavet, så nu håber vi, der ikke skal fyldes vand på så 
ofte mere. 

 I skal lige huske, at når i enten vil spørge/eller aflevere leje sedler om 
noget hvad angår leje af fælleshus er det Charlotte ( nr.2) i skal henvende jer til. 
 
Rigtig mange gode tilmeldinger til sommerfesten. 
 
 
Der er desværre intet nyt omkring overtagelsen af fællesarealerne 
 

Næste bestyrelsesmøde den 28.10.2010. 



 
 


